
 

 

Beantwoording vragen voorafgaand aan de oriënterende commissies 

 

Nummer DOC-19-120704 

Zaaknummer Z-18-046220 

Naam commissielid E. v.d. Bosch 

Fractie CDA 

Onderwerp Commissievragen CDA cie. Ruimte De Tulp 

Datum waarop de vraag is gesteld 7 januari 2019 

Beantwoording uiterlijk woensdag 15:00 uur, voorafgaand aan de oriënterende commissie. 

Portefeuillehouder  

Afdeling  

 

 

1.  Is de bestemming dan nu nog immer agrarisch? Ik dacht namelijk maatschappelijke 

dienstverlening. 

antwoord  De bestemming is “Agrarisch”. Van de huidige opstallen die in gebruik zijn voor de zorg, 

zijnde 1240 m², heeft 350 m² tevens de aanduiding “zorgboerderij”. 

2. wat wordt er bedoeld met “regionale afstemming is nog steeds gaande en er is nog niet 

van alle gemeenten een reactie ontvangen”? 

Antwoord Inmiddels is regionale instemming verkregen. Stedelijke ontwikkelingen die 

gemeentegrens overschrijdend zijn, dienen regionaal te worden afgestemd. 

3. Het is mij ondanks al deze stukken nog steeds niet helder waarom het amendement in 

tegenspraak met elkaar is. Het is u bekend wat uw raad wil. Kunt u dit uitleggen in 

begrijpelijke taal? 

 

Antwoord De raad stemt bij amendement onder punt 1 in zorgboerderij de Tulp te bestemmen als 

“Maatschappelijk – Zorgboerderij”, maar zonder de gevraagde uitbreiding en 

beheerderswoning.  

Punt 2 van het amendement geeft aan dat bij het bestemmen tot “Maatschappelijk-

Zorgboerderij” de tekening van aanvrager als leidraad dient. Die tekening houdt echter 

wel rekening met een uitbreiding en beheerderswoning.  

Punten 1 en 2 van het amendement zijn niet met elkaar verenigbaar. 

 

4. Na de transformatie van Sorghvliet zullen er geen logeerkamers terugkomen op deze 

locatie. Kan dit positief werken m.b.t. de wens tot logeermogelijkheden bij De Tulp? 

antwoord Dat zou kunnen. 

 


